
Trzydziesta pierwsza sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 27 maja 2014 r. 

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXI/ 2014 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

27 maja 2014 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 13
26

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Krzysztof Skiba 

2. Grzegorz Wasiutyński 

3. Andrzej Górzyński 

 

co stanowi – 80% 
 

Obrady XXXI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdził 

quorum na podstawie listy 11 radnych obecnych. Powiedział, ze sesja została w trybie Nadzwyczajnym 

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Radny pan Robert Kowalski- chciałbym wprowadzić  uchwałę w sprawie  powołania komisji  specjalnej 

w celu zbadania jaką opieką była udzielona pani Beacie K. 

 

Przewodniczący obrad- uchwała zostanie wprowadzona na kolejnej sesji ponieważ ta sesja jest 

nadzwyczajna z powody niezachowania terminu zwołania sesji. 

 

Pan Piotr Radecki- kierownik referatu- termin wynikł ze Stowarzyszenia Dorzecza Parsęty  był 

wiadomy ale zarządzamy tu ryzykiem ponieważ nasze składowiska odpadów musiały zostać poddane 

ocenie przez Urząd Marszałkowski i wyszło, że nie musimy robić oddziaływania na środowisko i dlatego 

nasze składowisko wchodzi i stad  ta uchwała. 

 

O godzinie 13
04

 przyszła radna pani Alicja Kałużniak. Stan radnych na Sali 12. 

 
 

Przewodniczący obrad-  Odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Podjęcie uchwały w sprawie 

a) w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. 
„Rekultywacja składowisk odpadów komunalnych na terenie ZMiGDP oraz gmin sąsiednich”      
(druk XXXI/343/2014) 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2014 roku (druk 
XXXI/344/2014) 

c) w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2014 (druk nr XXXI/ 
345/2014); 

III. Wolne wnioski i informacje. 
IV. Zakończenie sesji. 
  

 

 

 

 



 3 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

 

Do punktu II.a)  Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia 
wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Rekultywacja 
składowisk odpadów komunalnych na terenie ZMiGDP oraz gmin 
sąsiednich” (druk XXXI/343/2014) 
 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu pan Piotr Bugajski- sesja nadzwyczajna została 

zwołana ze względu na zarządzanie ryzykiem otrzymaliśmy uzgodnienia z RDOŚ dla składowiska na 

Drzeszu oraz na Czarnołęce i otrzymaliśmy wniosek w ramach związku na rekultywację składowiska 

odpadów Gminy mogą otrzymać do 95% dofinansowania z UE jeśli Gminy nie skorzystają to w latach 

kolejnych same będą się borykały z wykonaniem tych zadań. Burmistrz złożył akces przystąpienia do 

wniosku ze stowarzyszeniem dorzecza Parsęty. Jęli sami byśmy to robili to nie spełnilibyśmy wymogów 

ustawowych. Jest to koszt 1800 000 zł na Drzeszu membrany i kierunek zagospodarowania leśny 

zagospodarowania na Czarnołęce zieleń śródpolna.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  mówi pan, że nie przystępujemy do związku? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- na dzień dzisiejszy nie przystępujemy do związku tylko do zadania. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXXI/ 343/2014 stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu II.b)  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2014 roku (druk 
XXXI/344/2014)  
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady- w poprzedniej uchwale nie wskazaliśmy adresu 

gospodarstwa gdzie przekazywać te zwierzęta teraz to dopisujemy.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  przy okazji tej uchwały chciałem zwrócić  uwagę, że na terenie Gminy 

jest problem z wałęsającymi się psami.  

 

Radny pan  Marek Rutka- kiedyś mieliśmy  nr telefonu do hycla a to już rozumiem jest nieaktualne? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  przyjrzę się temu i co możemy zrobić żeby poprawić sytację.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXXI/ 344/2014 stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu II.c)  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 
Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2014 (druk nr XXXI/ 345/2014);  
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- przenosimy pieniądze 

ponieważ do wypłaty stypendium Gmina musi pokryć 20% na wypłatę tych stypendiów. Dokładamy 

nasze 24 tys. zł. Tymi dochodami pokrywamy wkład własny. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXXI/ 345/2014 stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu III. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący obrad- proszę o odpowiedz w sprawie psów. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  wcześniej były ustalenia że mieliśmy  telefon do hycla i dlaczego teraz tak 

nie może być. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  odeszliśmy od tego że oni nam wyłapywali psy ponieważ ten pan 

ma zakład zamknięty po kontroli NIK i dlatego doszliśmy do wniosku, że nasz zakład komunalny będzie 

to robił. Ale ja to sprawdzę i odpowiem na kolejnej sesji. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  musimy znaleźć rozwiązanie takie żeby to było rozsądne. Mam pytanie w 

sprawie przystanków autobusowych by zostały one odremontowane. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jednym z rozwiązań jest wycięcie tych przystanków, które są 

niszczone systematycznie, autobusów jest coraz mniej i ludzi, którzy jeżdżą autobusami też. Przy OHP też 

zostało top zniszczone i przedstawimy propozycję na komisji. 

 

Radny pan Robert Kowalski- dużo młodzieży jeździ autobusami w godzinach porannych i zupełna 

likwidacja to chyba przesada. Kolejne pytanie dotyczy, rozpowszechnianych przez urząd Biuletynów 

Informacyjnych chciałbym wiedzieć, jaki jest koszt biuletynów i kalendarzy, jakie były formy dystrybucji. 

Najczęściej jest tak, że my sołtysi roznosimy pewne dokumenty to kwitujemy. A ja mam informację, iż 

były one roznoszone przez osoby które będą kandydowały do Rady Miejskiej. To jest karygodne. 

Chciałbym usłyszeć wyjaśnienia w tej sprawie. 

 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IV. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 13 
26

– Przewodniczący obrad zamknął XXXI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


